Curriculum Vitae of Mrs Souad El Ghamoudi       
Personal information ….
Name .  Souad El Aribi Ali Ghamoudi.

Social status. Single .
Date of birth.  18\6\1967.

Address. Tripoli – Libya .

Mobile phone.00218925862544.
E-Mail.Suaddd67@yahoo.com  

Education.
Bachelor of Science –Zoology ,Tripoli University(AL Fateh Previously)  1991-1992    .

Specialized Course in Laboratory medicine and blood banks from the Ministry of Health  2002.
Advanced Courses in Laboratory medicine and blood banks of the Council of Medical Specialties with the World Health Organization…..First Course ..2004 .     and Second Course 2005.

Educational Course for Supervisors of the Program to prevent mother-to-child transmission (PMTCT) 2006 .

Educational Course for Coordinator of awareness ,education and health information from the Ministry of Health 2008.

Four Courses of the program ASK and Consult Health for Johns Hopkins University-Cambridge public Health college.
1-Training of Trainers………..2010.

2-Research and Follow-Up Assessment……..2011.
3-The Management of Change ……….2011.
4-Strategic Health Planning ………….2011.
A Course in Quality  Management System in Heath Organizations ……2012 from World Health Organization.

  A Course in Psychological First Aid ……..2012from World Health Organization.
A First aid course ….2012 from Word Health Organization.

A Course  in Guiding Principles for Sup poring gender pose violence survivors …2012from World Health Organization.
Training Course Communication Skills….2015form Home Pulse Organization.

Work experience.
Management in the Wahda Bank……1985-1987.

Journalist and Director of Public Relations at AL –Aradah Newspaper…1992-1994.
Faculty Members Collaborative in all Tripoli Higher Institute of Medical Sciences and Ibn Nafis Institute for Medical Sciences……1994-2005.

Medical Analysis Researcher in Airport Road Clinic …..1994-2009.
Medical Analysis Researcher in ELjalaa Hospital for Obstetrics and Gynecology,       …….1999-2002.

Specialist Medical Analysis in( UNHCR) Clinic…..2003-2005.
Lecturers Coordinator of Awareness, education and health information…2007-2012.
Member and Rapporteur of the Scientific Committee to combat Mother and Child Infection in National Center For Disease Control…..2007-2014.
Researcher in Scientific Research in National Center For Disease Control..2009.

Founding Member of the Libyan Association for Safe Childhood….2005-2010.

Vice President of Home Pulse Organization …2014-2016.

Executive Supervisor For Mother to child trans missan (PMTCT)….2008-2010.
Lecturer of courses for the preparation of care and social support teams for pregnant women living with HIV and hepatitis ……2009-2010.
Consultant Medical Analysis in Al aineitaq Clinic from 2013to the present time.   

 SKILLS..
Language..

Arabic Language…..          Excellent.
English Language….          Good
Computer.. 
A Course   IC3        Excellent.
A course  ICDL     Excellent.

 Date-7\2017….
السيرة الذاتية لسيدة سعاد القمودى.. 
المعلومات الشخصية ...
الاسم .. سعاد العربي على القمودى
الحالة الاجتماعية .. عزبا
العنوان ... طرابلس – ليبيا
الموبايل .. 00218925862544
البريد الالكتروني..suaddd67@yahoo.com
المؤهلات العلمية....
بكالوريوس علوم – علم الحيوان جامعة طرابلس الفاتح سابقا سنة 1991-1992.
دورة تخصصية فى طب المختبرات ومصارف الدم من وزارة الصحة سنة 2002.
دورات متقدمة فى طب المختبرات ومصارف الدم من مجلس التخصصات الطبية برعاية منظمة الصحة العالمية ... الأولى  فى سنة 2004...و الثانية فى سنة 2005.
دورة تعليمية مكثفة لمشرفين برنامج مكافحة انتقال العدوى من الأم الى الطفل (PMTCT) سنة 2006    .
دورة تعليمية مكثفة لمنسقي برنامج و أنشطة التوعية و التثقيف و الإعلام الصحي سنة2008 وزارة الصحة .
أربعة دورات من برنامج اسأل استشير للصحة لجامعة جونز هوبكنز* كلية كامبردج  للصحة العامة ....1- أعداد المدربين ......سنة2010 .
           2- البحوث و المتابعة و التقيم سنة 2011 .
           3- إدارة التغيير سنة2011 .
           4- التخطيط الاستراتيجي سنة 2011.
دورة فى إدارة الجودة الصحية ...سنة 2012 منظمة الصحة العالمية.
دورة فى الإسعافات الأولية النفسية ..سنة 2012 منظمة الصحة العالمية.
دورة الإسعافات الأولية ...2012  منظمة الصحة العالمية.
دورة فى الدعم ضحايا العنف الجسدي و الجنسي .....2012منظمة الصحة العالمية
دورة تدريبية مهارات التواصل وفن الحوار سنة 2015  منظمة نبض الوطن.
الخبرات العملية ....
إدارية بمصرف الوحدة سوق الثلاثاء من 1985- 1987.
صحافية ومديرة العلاقات العامة بجريدة الإرادة من 1992-1994 .
عضؤ هيئة التدريس متعاون فى كل من معهد طرابلس العالى للعلوم الطيبة – معهد ابن النفيس للعلوم الطبية ..من 1994-2005   ..
باحثة تحاليل طبية بمجمع الصحى طريق المطار – تعين  - من سنة 1994 -2009.
باحثة تحاليل طبية بمستشفى الجلاء للولادة ة إمراض النساء  - ندب - من سنة 1999-2002.
أخصائية  تحاليل طبية بعيادة المفوضة للاجين – متعاون – من سنة 2003-2005 .
محاضر و منسق لتوعية و التثقيف و الإعلام الصحي – وزارة الصحة طرابلس –ندب – من سنة 2007-2012..
عضؤ ومقرر اللجنة العلمية لمكافحة انتقال العدوى من الام الى الطفل بمركز الوطنى لمكافحة الامراض من2007 -2014 ..
باحث مشارك فى البحوث العلمية بمركز الوطنى لمكافحة الامراض 2009 .
عضؤ مؤسس فى جمعية الليبية للطفولة الآمنة من 2005 – 2010 .
نائب  الرئيس بمنظمة نبض الوطن من 2014 .
استشاري تحاليل طبية  بمركز الصحي الانعتاق ابوسليم من 2013 الى الوقت الحالى.
المشرف التنفيدى لبرنامج PMTCT)) مكافحة انتقال العدوى من الام الى الطفل من سنة2008 -2010 .
محاضر لدورات إعداد فرق الرعاية و الدعم الاجتماعي للأمهات الحوامل المتعايشات مع فيروس الايدز و التهاب الكبد الفيروسي  بمركز الوطنى لمكافحة الإمراض – متعاون – من سنة 2009 -2010 .
المهارات..
اللغات ..
اللغة العربية ..  ممتاز.
اللغة الانجليزية ..جيد.
الكمبيوتر...
دورة IC3 ....   ممتاز  .
دورة  ICDL ...ممتاز .
حرت بتاريخ 7\2017
